

Referat af fællesmødet i Foreningen Mejeriet, Genskabet fredag d. 6. april

Til stede: Torben, Brian, Johnny, Penelope, Dorte, Siri - og Lilian kom senere.

1. Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer: Torben

Referent: Siri

2. Nyt fra arbejdsgrupperne og bestyrelsen

Opnotering af arbejdsgruppernes medlemmer fandt sted.

Butiksgruppen (_Johnny V_, Dorte, Siri, Penelope):

Aftale om orienteringsmøde for nye frivillige onsdag d. 11.4.

Ønske om fysisk kalender i Genskabet, med vagter.

Forslag om andre åbningsdage, men vi ser tiden an.

Forslag om at bruge tid på fællesmødet til at besætte vagter i Genskabet og containeren vedtaget. Oversigt offentliggøres. Vagter fra fællesmødet finder en frivillig makker. Er der huller finder tovholderen en frivillig.

Kontaktlister med frivillige og med medlemmer efterlyses - hhv. Johnny og Henning (Siri spørger Henning).

Stemning for at tage kasseapparatet i brug - men ikke med det samme.

Dorte tillader brug af hendes mobilepay indtil videre, men kun til nød, helst ikke småbeløb.

Containergruppen (_Johnny V_, Siri, Brian):

I sommerhalvåret, pr. lørdag d. 7.4. er containeren åben lørdage 9-13.

Diskussion om en særskilt gruppe stadig er nødvendig, men der er flere opgaver forbundet med den, som retfærdiggør en selvstændig arbejdsgruppe: bogen, skiltningen, kørsel op til Genskabet og vagtplan.

Brian fratræder som tovholder, og Johnny overtager.

Ønske om hjælp til montering af metalskiltet fra Fors oven på containeren. Bygges til reparationsværksted.

Bestyrelsen (_Siri_, Johnny V, Penelope, Henning, Torben):

Seneste aktivitet var generalforsamlingen. Referater mangler fortsat.

Budgetforslaget fremlagdes og blev vedtaget.

Ønske om redegørelse for hvad regnskabet i bogen skal bruges til, udsættes til kassereren er til stede.

Nyt bestyrelsesmøde aftalt d. 16. kl. 19.

Kursusgruppen (_Dorte_, Penelope, Henning, Maja, Siri, Eja, Anne-Mette):

Afholdte workshops (bihoteller og glas) var småt besøgt, men gik rigtig fint, og vi gentager dem gerne. Kommende workshop papmaché. Ønske om nyt

planlægningsmøde i april.

Eventgruppen (Penelope, Siri):

Ingen aktivitet.

Værkstedsgruppen (_Torben_, Brian, Johnny B., Siri):

Inddækning af rockwool inden 1. maj. Arbejdsdag onsdag d. 18.4. kl. 10-12.

Finansieringsgruppen (_Siri_, Torben, Lilian):

Stilstand i åbningsfasen, nu genoptager gruppen arbejdet, primært for at søge om sponsorering af luft-til-luft varmepumpe, som drøftet med FORS ved tovholdermødet i januar.

Tanja spørges om hun vil være med i gruppen.

PR-gruppen (_Tanja_, Penelope, Siri, Arne, Jesper):

Masser af opgaver, bedre samarbejde organiseres.

Ønske fra Johnny om eventkalender og skilt med hans telefonnummer i container og butik.

3. Siden sidst

Generalforsamling, åbningsdag, første ordinære åbningsdag, arbejdsdag, fredagsbar, glasworkshop, insektworkshop, journalistbesøg og omtale, Ingen egentlig evaluering fandt sted.

4. Kalenderen

lø 7.4. Papmachéworkshop I

sø 8.4. Papmachéworkshop II

lø 14.4. Reparationsværksted aflyst

ma 16.4. Bestyrelsesmøde

lø 21.4. Foredrag: Projekter på den skæve måde

sø 22.4. Affaldsindsamling i naturen

fr 27.4. Fredagsbar - Mexicotema, Penelope og Brian står for det

ma 30.4. Frist for fremsendelse af forslag til fælles behandling

lø. 5.5. Workshop: Sjøv med bøger I

sø. 6.5. Workshop: Sjøv med bøger II

ma 7.5. Fællesmøde

5. Evt.

Ønske om at vælge facilitator til næste møde (i stedet for alm. ordstyrer valgt på mødet) imødekommet, og Lilian meldte sig som facilitator til næste fællesmøde. Forslag som ønskes behandlet fra arbejdsgrupper eller enkeltpersoner fremsendes til hende senest ma. 30.4. på lilianpetersen46@gmail.com

Vi besluttede at deltage i Orødagen - søndag d. 3.6. - med at holde åbent i Genskabet kl. 10-14. (Siri melder os til senest d. 20.4.).

Pinseloppemarkedet: De må hente hvad de vil hos os på deres runde.

Torben kontakter afrydderne (Uffe) og meddeler at vi ønsker at kunne sætte mærker på de ting, som vi gerne vil tage i stedet for at smide dem ud. Vi kan bruge gamle prismærker fra lageret. Alle medlemmer og frivillige med bil, anhængertræk og trailer mobiliseres til at være med ved afrydningen. Torben, Johnny, Siri og Dorte vil gerne deltage (kl. 14). Kontakt evt. Siri eller Torben, hvis du vil hjælpe.

6. Feedbackrunde

Der var tilfredshed med et konstruktivt møde, men også kommentar om at vi skal holde en god tone, og Torben gentog et tidligere fremsat ønske om at vi begynder mødet med en form for "indgangsbøn", som skal minde os om hvad vi gerne vil.

Stor ros til ordstyreren.

Vagtplanen

Som det fremgår mangler der enkelte vagter, og der blev ikke taget højde for, at der først er fællesmøde igen d. 7.5., så d. 5.5. blev glemt på mødet. Frivillige står ikke på vagt alene, men vagthavende medlem kontakter dem via listen, evt. med Johnnys mellemkomst.

Butikken

7.4. Dorte + Birte

14.4. Siri + Diana

21.4. Dorte + Penelope

28.4.

5.5.

Containeren

7.4. Penelope

14.4. Johnny

21.4. Johnny

28.4. Brian + Torben

5.5.